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VAN DE REDACTIE  
 

De zomermaanden weer zijn begonnen en ook 
hebben we al een aantal keren van de zon kunnen 
genieten zonder dat we verre reizen moeten 
maken. Overigens is dat begin juni zeker het 
geval geweest, want zo hoorden we dat iemand 
op vakantie naar Kreta was geweest, de 
temperatuur daar begin 20 graden was geweest 
en ze 3 dagen regen hebben gehad. Op dat 
moment scoorden wij in dezelfde periode 
temperaturen van boven de 30 graden. Alleen de 
eerste Pinkpop dag was weer ouderwets, want op 
deze dag daalden weer een aantal fikse 
regenbuien neer over onze contreien.  

 
Voor de ene buurtgenoot een voordeel en voor de ander een minder leuke ervaringen, 
maar bij deze zomerse dagen ruik je in de hele buurt weer  de geuren van het braden 
van vlees op de BBQ. Desondanks mogen wij ons gelukkig prijzen in deze buurt te 
wonen, want zelden hoor je klachten van buurtbewoners dat zij zich storen aan 
rookoverlast of geluidsoverlast. Laten we met zijn allen trachten dit begrip voor 
elkander te behouden. 
 
Er zijn weer een aantal nieuwtjes te melden over Maren Weiden en de speeltuin, die 
momenteel toch duidelijk in de belangstelling staan.  
In dit Infoblad kijken we even kort terug op de afgelopen activiteiten en vooral vooruit 
naar de activiteiten die we na de zomervakanties weer op het programma hebben 
staan.   
 
We hebben net de collecte van het Oranjefonds achter de rug en kunnen terugkijken 
op veel positieve reacties. Het financiële resultaat is pas in juli bekend, maar veel 
buurtgenoten hebben onze rondgang gewaardeerd. 
 
Natuurlijk kijken we in dit Infoblad nog even terug op een aantal activiteiten, die beslist 
weer de moeite waard waren, want het uitstapje naar Bobbejaanland en de ontvangst 
van de Paashaas konden weer op een leuke opkomst rekenen..  
 
Het zomerprogramma van de buurtvereniging is in het algemeen rustig, omdat veel  
buurtgenoten bezig zijn met de voorbereidingen van hun (school)vakantie en er 
meestal weinig animo is voor onze activiteiten, Daarnaast zijn we betrokken bij de 
organisatie van het Zomerfestival. Overigens merken we ook duidelijk dat veel oudere 
buurtgenoten nog snel even een paar weekjes gaan genieten van een vakantie 
alvorens de drukke weekenden op de autowegen van start gaan.  
 
Wij wensen u allen een leuke vakantieperiode toe en als u niet op reis gaat, hopen 
we dat u de komende weken in ieder geval, thuis, een aantal leuke en vooral zonnige 
dagen kunt beleven.  
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VAN DE VOORZITTER  
 
 

Afgelopen maand stond als activiteit, een bezoek aan 
Bobbejaanland op de agenda. 
De weersvooruitzichten waren in eerste instantie niet 
gunstig, maar op de dag zelf bleek dat alle 
voorspellingen niet uit zijn gekomen. We hebben 
kunnen genieten van een prachtige zomerse dag. Ook 
als je kijkt naar de voorspellingen voor Hemelvaarts-
dag. Een week van tevoren waren deze ook niet 
rooskleurig, maar op de dag zelf hebben de 
communicanten een prachtige dag gehad. 
Gelukkig zijn dat altijd voorspellingen en de meteo-
rologen spreken dan ook altijd van verwachtingen. Het 
schijnt dat de voorspellers van het KNMI, die dagelijks 

naar radarbeelden zitten te turen, nog regelmatig een radartraining krijgen om nog 
eens alle kennis over de radar op te frissen en zo de vals radarechoôs van de echte 
te onderscheiden en bepaalde weerfenomenen te herkennen. 
De buienradar is daarom een handig instrument en niet meer dan dat. 
 
Over een maand begint de zomervakantie en kunnen de meeste onder ons weer gaan 
genieten van een welverdiende vakantie. Wij als bestuur hebben nog een paar 
activiteiten op het programma staan, o.a. het collecteren voor het oranjefonds. 
In de flyer, die u heeft ontvangen, staat waarom wij onze medewerking hieraan 
verlenen. Het Oranjefonds ondersteunt ons financieel bij enkele projecten. Hierbij 
moet men denken aan het onderhoud en eventuele aanpassingen van de speeltuin 
en voor het onderhoud en uitbreiding van de beleefweide Marenweide. Ook kunnen 
wij dankzij de ondersteuning van het Oranjefonds een gratis ontbijtsessie organiseren 
voor de oudere bewoners binnen onze buurt. Daarom hebben wij als bestuur besloten 
om onze medewerking te verlenen aan deze collecte. 
 
Tot slot wil ik u, namens het bestuur van Kundesj Heem, een welverdiende vakantie 
toe wensen. 
 
Uw voorzitter, 
 
Jan Muris    
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ACTIVITEITENPROGRAMMA 
 

Juni 18 zondag Music meets art Cortenbach 
Juni 23 vrijdag Entente Florale Maren Weiden 
Juni 25 zondag Kluisfeest Valkenburg 
Juli 16 zondag ZLF schuttersfeest St. Sebastianus 
Augustus 14 maandag Bestuursvergadering 
September 16 zaterdag Start Grote Club Aktie 
September 23 zaterdag Nationale Burendag  
September  25 maandag Bestuursvergadering 
November 6 maandag Bestuursvergadering  
December 3 zondag Ontvangst Sinterklaas 
December 9 zaterdag Opbouw Kerststal 
December  Filmbezoek 
 

 

 

 
           Hogeweg 22  6367 BD  VOERENDAAL Tel. 5751218  
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De ideale locatie voor ieder 

feest, koffietafel, vergadering,  
diner.éen meer.   

Wij beschikken over een restaurant en  
diverse sfeervolle zalen met een  
capaciteit tot wel 800 personen.  

Kijk op www.deborenburg.nl voor een  
sfeerimpressie en de verschillende mogelijkheden. 

Graag tot ziens in de Borenburg!! 
 
 

Furenthela 16 - 6367 TL Voerendaal  
Tel. 045-5752850  

info@deborenburg.nl  
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BESTUURSMEDEDELINGEN 
 
Á De afgelopen weken hebben wij helaas bericht ontvangen dat de moeder van ons 

bestuurslid Esther Vankan is overleden en kort daarna de vader van 
penningmeester Phill Muijs.  

Á Op Hemelvaartsdag mochten wij in onze buurt 2 communicantjes begroeten. 
Thimo Hensgens en Sophie Hoeberichts. Zij hebben hun attentie namens de 
buurtvereniging in ontvangst mogen nemen. 

Á Twee van onze grote adverteerders hebben ons laten weten dat zij hun 
advertentie in ons Infoblad graag in kleur willen plaatsen tegen meerkosten. Wij 
danken de Coza en de Plus voor deze aanpassing. 

Á Wij hebben diverse reacties ontvangen van mensen dat zij bij de Rabo Club Kas 
Campagne op ons zouden stemmen. Vlak voor het vastleggen van dit Infoblad 
ontvingen wij de melding dat wij een bedrag ad ú  305,- in ontvangst mogen 
nemen. Het bestuur dankt allen alvast van harte voor het uitbrengen van een stem 
op de buurtvereniging. 

Á In Voerendaal NU heeft een bijzonder leuk artikel gestaan over het wel en wee 
van de buurtvereniging. Redacteur Dick Gebuys heeft dit artikel geschreven na 
een interview met onze bestuursleden Al Sevaerts, Jan Muris en Wiel Meurs. 

Á Van een aantal buurtgenoten hebben wij een opmerking ontvangen dat zij het als 
storend ervaren dat niet alleen de invalswegen, maar ook de  gewone straten vol 
met reclameborden staan. Men heeft niet direct iets tegen de reclameborden, 
maar ze staan vaak schots en scheef of het evenement is reeds voorbij. Wij 
hebben dit bij de Gemeente aangekaart. 

Á De financiële afwikkeling van de ontvangst van de Paashaas en het bezoek aan 
Bobbejaanland is binnen het vastgestelde budget gebleven. 

Á Er zijn diverse keren autoôs gesignaleerd die na zonsondergang door het 
Cortenbacherveld reden. Wij hebben hierover contact gehad met hoeve 
Cortenbach en toen ook zij ditzelfde hadden gesignaleerd, hebben wij dit 
voorgelegd aan de wijkagente. 

Á Er was enige ruis ontstaan wanneer een buurtbewoner als gezin of alleenstaande 
de contributie moet betalen. Het huishoudelijk reglement is hierin duidelijk: de 
contributie wordt jaarlijks vastgesteld per huisadres. Als op een huisadres slechts 
één persoon woonachtig is bedraagt de contributie de helft van de 
gezinscontributie. 

  



7 

 

 
Na lang wikken en wegen was het bestuur eruit en werd er besloten om naar  
Bobbejaanland te gaan. Op 6 mei was het zover. De zon zette zijn beste beentje voort 
en een prachtige dag lag in het verschiet. Met een volle Lindetours bus werd koers 
gezet richting Lichtaart in België, alwaar we rond 11 uur aankwamen. 
Hoewel Bobbejaanland met zijn 30 hectare oppervlak vele malen groter is dan 
bijvoorbeeld de Valkenier, is het bijna net zo overzichtelijk gesitueerd rondom een 
grote waterpartij. Omdat het park desondanks toch redelijk compact is en met geringe 
loopafstanden is het ook ideaal voor de oudere kinderen om het alleen te verkennen. 
Met zijn vele achtbanen, wildwaterbanen en andere attracties is er in Bobbejaanland 
genoeg te beleven voor jong en oud.  
Er werd met volle teugen genoten. De natte kleren na de waterattracties droogden 
gelukkig snel in het zonnetje. Koffie was wel wat lastig te vinden, maar uiteindelijk 
lukte dat ook nog. Er was zoveel te doen dat we tegen sluitingstijd nog niet overal in 
geweest waren. Dit grijpen we dan ook graag aan om nog eens op eigen gelegenheid 
terug te komen (óterugkom-ticketsô!). 
Rond 18:30u werden we weer in os sjunne Kunder afgeleverd. We kunnen terugkijken 
op een bijzonder geslaagde dag. 
 
 
 

    
  

https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjatsjD6prUAhXBL1AKHdTAB-MQjRwIBw&url=http://www.bobbejaanland.be/&psig=AFQjCNGtM7Na1tVkBZiqV2Navg-MhKT60Q&ust=1496344160886993
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ZOMERFESTIVAL 
 
Inmiddels is het Zomerfestival ten einde en ofschoon in de aankondigingen de 
buurtvereniging niet werd genoemd, hebben wij wel degelijk onze medewerking 
verleend aan dit gebeuren. 
 
Maanden geleden werden wij al door Vebego BV benaderd of wij ook dit jaar weer 
het verkeersgebeuren buiten de kasteeltuinen wilden coördineren. Gezien onze 
relatie met Vebego en hoeve Cortenbach hebben wij meteen ja gezegd. Veel door 
ons aangedragen suggesties zijn door de organisatie in de voorbereidingen 
overgenomen.  
Helaas zagen wij geen mogelijkheid om een aantal gecertificeerde verkeersregelaars 
aan te dragen. Wij hebben diverse mogelijkheden onderzocht, maar er waren op die 
dag gewoon teveel evenementen tegelijk in Voerendaal, waar verkeersregelaars 
moesten aantreden. Denk aan de processie, open dag Lindelaufer Gewande enz. 
Vebego heeft daar echter niet moeilijk over gedaan en de benodigde mankracht 
extern ingehuurd. 
Bij veel organisatorische elementen was improviseren gewenst, want kort voor het 
evenement werd ons nog gevraagd om de benodigde dranghekken bij de Gemeente 
te regelen. Natuurlijk lukte dat. 
 
Op de zaterdag voorafgaande aan het evenement hebben wij de noodzakelijke 
parkeervoorzieningen getroffen en hebben wij in overleg met Truus Petit nog een 
aantal wijzigingen aangebracht. 
 
De zondag was gezellig druk en door het afwisselende programma op het 
evenemententerrein was het parkeergebeuren goed te realiseren. Van de > 1200 
bezoekers kwam een groot gedeelte op de fiets en misschien moeten we bij een 
volgende gelegenheid een aparte fietsenstalling aanleggen.  
In ieder geval hebben wij dankzij onze inzet (die overigens pro deo was) een bijdragen 
kunnen leveren aan de opbrengsten, die uiteindelijk bestemd waren voor de Stichting 
Radar en de Muziekvereniging Voerendaal. 
 
Los van onze medewerking bij het Zomerfestival, hebben wij ook nog een aantal 
dagen meegeholpen bij de interne activiteiten van Vebego.    
Op de woensdagmiddag hebben wij het parkeren geregeld voor een 90-tal 
directeuren van de Vebego onderdelen. Om 22.00 uur hebben wij deze heren en 
dames te voet naar motel Van der Valk begeleid en hun op donderdagochtend om 
07:30 uur aldaar weer opgehaald. 
Op de vrijdag regelden wij het parkeren tijdens de introductiedag voor nieuwe 
medewerkers en tenslotte waren wij present op de maandag bij de dag van de 
Vebego Foundation.  
 
Ofschoon hier voor de medewerkers en de buurtvereniging geen financieel voordeel 
aan verbonden was, zijn we toch verheugd dat we deze klus hebben geklaard  en dat 

wij veel complimenten mochten ontvangen over onze inzet. 
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CONTRIBUTIES 2017 
 

Helaas hebben nog niet alle leden hun contributie van 2017 voldaan.  
Uw betaling kunt u storten op een van onderstaande rekeningnummers. 
 

Rekeningnummer Regiobank: NL61 RBRB 068 78 50 282 
Rekeningnummer Rabobank: NL61 RABO 010 43 74 934 
 

Contributie Gezinnen:   ú  17,50 
Contributie Alleenstaanden:  ú    8,75 
 
Mocht u nog geen lid zijn van de buurtvereniging, maar dit wel (weer) willen worden, 
dan kunt u de contributie overmaken op een van bovengenoemde rekeningnummers, 
waarmee u automatisch (weer) lid bent van Kundesj Heem. 
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KLUISFEEST DE SJAASBERG 
 
In eerste instantie hadden wij deze activiteit bij de Kluis in Valkenburg in ons 
programma willen opnemen, maar juist nu zijn deze diverse activiteiten aan de gang, 
waardoor we dit organisatorisch niet rond krijgen. Wij willen daarom volstaan met een 
vermelding in dit Infoblad. 
De Kluis op de Sjaasberg kunt u bereiken via Klimmen-Walem of vanuit Valkenburg 
vanaf Kasteel Oost. Bij dat laatste moet u wel de Sjaasberg te voet beklimmen een 
niet geringe stijging, maar daar zit op deze dag juist de charme van het bezoek aan 
dit kluisfeest; beslist een aanrader. 
De Sjaasbergergank zal in 2017 voornamelijk in het teken staan van de inzegening 
van een sculptuur, door kunstenaar Peter Meurders, uit één flinke boomstam 
gezaagd. Deze sculptuur staat hier ter gedachtenis aan de kluizenaars die van 1688 
tot 1930 hier hebben gewoond en hier de rust en stilte vonden, die zij zochten. Tevens 
markeert deze sculptuur het nieuwe uitzichtpunt. Vanaf deze plek heeft men een 
schitterend uitzicht over het Geuldal en bij helder weer ver daarbuiten. 
Vanaf buurtschap Walem, trekken de deelnemers op zondag 26 juni om circa 09.30 
uur in bedevaartstocht naar de Sjaasberg. Daar aangekomen begeven de 
deelnemers zich als eerste naar dit nieuwe uitzichtpunt. Pastoor Frans Mol zal de 
sculptuur inzegenen. Aansluitend gaan de deelnemers naar de 'Groene Kathedraal' 
om tegen 10.00 uur met de dialect mis te starten. De schutterij Jonge & Oude Nobele, 
Valkenburg verzorgt wederom de ere wacht rondom het altaar. 
Na de H. Mis is er natuurlijk de kermis met voldoende koffie, vlaai, bier of fris.  
Zolang de voorraad strekt, kunnen de deelnemers ook van spek en ei genieten.  
De leden van de buurtvereniging Walem gaan de deelnemers op deze dag weer op 
de wenken bedienen. Het rad van avontuur zal weer volop draaien om de prijzen, 
door de Valkenburgse middenstand beschikbaar gesteld, te verloten.  
Het geheel zal opgevrolijkt worden met muziek van het inmiddels ook in de regio 
bekend orkest 'Ohne Gewähr'. De kraampjes rondom de kermis zullen de deelnemers 
dit jaar extra veel kijk plezier bieden. Voor de kinderen is er weer het springkussen 
aanwezig en kunnen er oud Hollandse spellen gespeeld worden. 
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LEDENBESTAND  
 
Ofschoon er weinig wijzigingen in de buurt hebben 
plaatsgevonden, mogen we toch weer een paar 
nieuwe aanmeldingen als lid van de 
buurtvereniging begroeten. 
 
Als nieuw lid mochten wij inschrijven: 
 
familie Van Houtem-Hofman - Desteijnstraat 33 
de heer Hub Sijben - Desteijnstraat 11 
 
Indien (nieuwe) buurtbewoners lid willen worden 
van de buurtvereniging, dan volstaat een simpel telefoontje naar het secretariaat 
(045-5752679) of naar een van de bestuursleden.  
Nog eenvoudiger is het als u een email stuurt naar info@kundesjheem.nl, onder 
vermelding van ñnieuw lidmaatschapò en daarbij de namen en geboortedata van de 
gezinsleden vermeldt. 
 
De contributie voor 2017 bedraagt voor gezinnen ú  17,50 en voor alleenstaanden 
ú 8,75 per jaar. 

mailto:info@kundesjheem.nl
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